開南大學校外非運動競賽績優獎學金實施辦法

Kainan University Implementation Guidelines for Off-Campus Non-Sports Competition Scholarship

Amended Articles 1, 2, and 8 approved at the 172nd Administrative Meeting on April 19, 2016 106.11.21 第 183 次行政會議修正通過第 2,7,8,9 條條文 Amended Articles 2, 7, 8, and 9 approved at the 183rd Administrative Meeting on November 21, 2017 108.10.08 第 193 次行政會議修正通過第 2,3,5,7 條條文 Amended Articles 2, 3, 5, and 7 approved at the 193rd Administrative Meeting on October 8, 2019 109.05.26 第 198 次行政會議修正通過第 3 條條文 Amended Article 3 approved at the 198th Administrative Meeting on May 26, 2020 110.09.28 第 210 次行政會議修正通過第 3 條條文 Amended Article 3 approved at the 210th Administrative Meeting on September 28, 2021

103.05.20 第 158 次行政會議通過

Approved at the 158th Administrative Meeting on May 20, 2014 105.04.19 第 172 次行政會議修正通過第 1,2,8 條條文

- 第一條 開南大學(以下簡稱本校)為鼓勵本校學生及社團積極參與校外競賽,為校爭光,特訂定本辦法。
- Article 1 Kainan University (hereinafter referred to as the University) establishes these guidelines to encourage students and student clubs to actively participate in off-campus competitions and bring honor to the University.
- 第二條 凡本校學生參加下列各項非運動競賽成績優異者,得依規定提出申請。
- Article 2 Students of the University who achieve outstanding results in the following types of non-sports competitions may apply according to the regulations.
 - 一、國際性競賽:不含大陸、港澳地區須有 3 個國家(含)以上參與競賽。
 International Competitions: Excluding Mainland China, Hong Kong, and Macau; must include participation from three or more countries.
 - 二、全國性競賽:為中央政府機關主辦、核定或全國性社團舉辦之全國性競賽;國際或本國上市(櫃)公司舉辦之全國性競賽,並經學生獎助學金委員會審核通過者。
 National Competitions: Organized or approved by central government agencies or national organizations; competitions held by international or domestic listed companies that are approved by the Student Scholarship and Grant Committee.
 - 三、區域性競賽:為中央或地方縣市政府機關主辦、核定或全國性社團舉辦之區域性競賽。 Regional Competitions: Organized or approved by central or local government agencies or national organizations.

第三條 獎勵項目及發放獎學金標準:

Article 3 Types of Awards and Scholarship Standards:

- 一、國際性競賽:參加國際性競賽優勝或表現優異者,依其成績專案陳報頒發獎學金。 International Competitions: Participants with excellent performance will be awarded scholarships based on special reports according to their results.
- 二、全國性競賽團體組:

National Competitions - Team Category:

- (一)第一名:每人頒發新臺幣三仟元,全隊最高頒發總金額為新臺幣一萬八仟元。 First Place: NT\$3,000 per person, with a maximum total of NT\$18,000 per team.
- (二)第二名:每人頒發新臺幣二仟五百元,全隊最高頒發總金額為新臺幣一萬五仟元。 Second Place: NT\$2,500 per person, with a maximum total of NT\$15,000 per team.
- (三)第三名:每人頒發新臺幣二仟元,全隊最高頒發總金額為新臺幣一萬二仟元。 Third Place: NT\$2,000 per person, with a maximum total of NT\$12,000 per team.

三、 區域性競賽團體組:

Regional Competitions - Team Category:

- (一)第一名:每人頒發新臺幣二仟元,全隊最高頒發總金額為新臺幣一萬二仟元。 First Place: NT\$2,000 per person, with a maximum total of NT\$12,000 per team.
- (二)第二名:每人頒發新臺幣一仟五百元,全隊最高頒發總金額為新臺幣九仟元。 Second Place: NT\$1,500 per person, with a maximum total of NT\$9,000 per team.
- (三)第三名:每人頒發新臺幣一仟元,全隊最高頒發總金額為新臺幣六仟元。 Third Place: NT\$1,000 per person, with a maximum total of NT\$6,000 per team.

四、全國性競賽個人組:

National Competitions - Individual Category:

- (一)第一名:每人頒發新臺幣七仟五百元。 First Place: NT\$7,500 per person.
- (二)第二名:每人頒發新臺幣五仟元。 Second Place: NT\$5,000 per person.
- (三)第三名:每人頒發新臺幣四仟元。 Third Place: NT\$4,000 per person.

五、 區域性競賽個人組:

Regional Competitions - Individual Category:

- (一)第一名:每人頒發新臺幣三仟元。 First Place: NT\$3,000 per person.
- (二)第二名:每人頒發新臺幣二仟元。 Second Place: NT\$2,000 per person.
- (三)第三名:每人頒發新臺幣一仟元。 Third Place: NT\$1,000 per person.
- 第四條 各項比賽之參賽隊數須達十隊(含)以上,五隊(含)至九隊(含)者,其獎學金核發為原標準二分之一;四隊(含)以下者,不給與獎學金。
- Article 4 For competitions with ten or more teams, full scholarships are granted. For five to nine teams, only half of the standard scholarship is awarded. No scholarships are granted for competitions with four or fewer teams.
- 第五條 若比賽得獎名次非以第一、二、三名呈現之獎項,則專案提會審議。
- Article 5 If the competition awards are not categorized as first, second, or third place, they shall be subject to special review by the committee.
- 第六條 本辦法所列各項獎學金金額,得依本校每學年度獎助學金預算內調整之。
- Article 6 The scholarship amounts listed in these guidelines may be adjusted according to the annual scholarship and grant budget of the University.
- 第七條 參賽時具本校學籍學生均得申請本獎學金。
- Article 7 Students who are officially enrolled at the time of the competition are eligible to apply for the scholarship.

第八條 獎學金申請方式:

Article 8 Scholarship Application Method:

一、每學期於開學時公告申請訊息,申請人應填寫申請書,並檢具相關證明文件,依公告日期, 於期限內填報申請,並由學務處彙整後提送學生獎助學金委員會審核。 Application information is announced at the beginning of each semester. Applicants must complete the application form and submit relevant documents within the specified period. The Office of Student Affairs

will compile and forward the applications to the Student Scholarship and Grant Committee for review.

- 二、每一賽會僅擇最佳成績提出申請。
 Only the best result of each competition may be submitted for application.
- 三、申請團體組獎勵者,以該競賽設限報名人數為申請人數上限,並依實際報名參人數提出申請。

For team applications, the number of applicants must not exceed the competition's registration limit and must correspond to the actual number of participants.

- 第九條 本辦法經學生獎助學金委員會會議、行政會議通過,陳請校長核定後自發布日施行,修正時亦同。
- Article 9 These guidelines shall be implemented upon approval by the Student Scholarship and Grant Committee and the Administrative Meeting, and approval by the President. The same procedure applies for amendments.